

# 红外人体感应报警器A99gps追踪器看家宝报警猫定位器家庭防盗

产品名称	红外人体感应报警器A99gps追踪器看家宝报警猫定位器家庭防盗
公司名称	深圳市途信科技有限公司
价格	158.00/个
规格参数	型号:A99 类型:其他 适用范围:家庭,超市,仓库,汽车,船舶
公司地址	深圳市宝安区西乡街道码头路102号2楼
联系电话	0755-27366605 18680366892

## 产品详情

### (一)产品概述

该产品支持gsm850/900/1800/1900网络和gps,并且可以在不同网络间无缝切换.体积小;信号强;声音大;定位精准;图片清晰;性能稳定;超长待机;全球通用.这些功能是它最大的优势.

### (二)技术参数

型号	a99	
尺寸	长45mm宽30mm高14mm	
摄像头	传感器类型	cmos
	像素	200万
扩展卡	内存卡,最大支持16g	
电池	聚合物(420mah)	
待机时间	使用时间	5-7天
	待机时间	10-12天

### (三)功能操作

#### 开/关机

按住开关机键3-5秒,指示红灯闪烁两次即为开机,待指示红灯灭后便可拨打

按住开关机键2-3秒,指示蓝灯闪烁一次即为关机

在待机状态下，须先按一下开关机键，再按住开机键2-3秒，指示蓝灯闪烁一次即为关机

绑定号码：

- 1.绑定单个手机号码，发指令大写“ sos#手机号码# ”到机器，绑定成功后返回短信“ sos set ok ”
- 2.删除绑定号码，发送指令“ sos\*del ”到机器，删除成功后返回短信“ sos del ok ”

ir自动电话报警：

本机器具有主动报警功能，在面向镜头前方0-5米范围内，方位120°情况下，当检测到人体或热量物体来回移动时2秒钟内触发，即会拨打绑定的手机号码。

pir远程控制设定：

- 1.发送“ off ”到该机器sim卡后即关闭该感应功能, 成功后返回短信：“the pir-alarm closed ”
- 2.发送“ on ”到该机器sim卡后即开启拨打电话报警功能，成功后返回短信：“ the pir-alarm opened ”

拍照回传

编辑短信"111"发送至本产品则会自动拍一张照片并存在本机器上，在等待15-25秒时间内即收到彩信；(此功能需具有gprs和彩信功能的卡)

远程录像

编辑短信"222"发送至本产品进行录像(此功能需要t卡的支持)

回复提示：start recording video

远程录音

编辑短信"333"发送至本产品(此功能需要t卡的支持)

回复提示：start recording audio

录像，录音停止

编辑短信"444"发送至本产品停止录像和录音，文件保存到t卡中

备注：录像，录音时，若本产品无t卡或者读不到t卡时，机器会

回复提示：please insert memory card

定位

授权人编辑短信"555"发送至本产品,将返回地理位置文字信息和地图链接的网址的短信，点击即可打开

远程控制重启恢复出厂设置

在彩信阻塞，收不到彩信情况下，尝试重启机器恢复出厂设置可进行彩信回传

编辑短信“000”3秒钟后机器会重新启动恢复出厂设置

拾音功能 本产品具有拾音功能，在拨打15秒左右后会连接打通，音质清晰

#### (四)注意事项

\*使用彩信回传前，保持插入的sim卡最低费用在5元以上

\*拨出sim卡前必须关机

\*新机使用前要充满电，以达到最佳效果，请使用原机配带的充电线

\*充电器标配： $\pm 5.0v$  300-500ma，以免损坏主机

\*充电时，指示红灯会一直亮，充满后，蓝灯会亮后熄灭

\*开机指示灯不亮，电池没电，充电后再使用

\*打不通电话，重新开机或充电后再测试

\*不自动接听，重新开机

\*需外加控制器，要自行定做

\*请勿自行拆机，人为造成的损坏不在“三包”范围

\*本产品严禁用于非法用途，否则将追究其法律责任

#### (五)疑难解答

1.问：关于报警器里面装什么样的手机卡

答：手机卡我们建议在当地购买移动158,159,134,135,136,137,138，139号码段的手机卡，电信手机卡不可用，关于联通以及移动其他号码段的手机卡，有些客户测试可以的，有个别客户测试不行，建议有条件的客户尽量使用我们推荐的移动号码段的

2.问：机器可以使用网上卖的流量卡吗？

答：我们不建议购买，这种卡通话费用比较高，流量卡的收费标准：一般都是接电话每分钟0.4元，打电话每分钟0.6元，卡拆开包装后，一般都是不能退也不能换的！

3.问：使用报警器怎么收费的？

答：报警器本身不收取任何费用的，定位平台是终身免费的，报警器里面的移动手机卡由移动公司收取（收费标准跟手机资费一样），例如你手机卡发送信息是0.1元1条的话，机器使用短信回复信息也同样是0.1元1条，你机器里面的手机卡接听电话是免费的，你用手机卡拨打机器里面的手机卡听声音，机器里面的卡也同样是免费的

4.问：手机卡需要开通什么套餐？

答：机器里面的手机卡开通来电显示和5元30m的gprs上网流量包就可以了，如查听周围声音比较多，可拨打10086人工客服帮你开通一下亲情短号包月服务，一个号只需要5元，一月查听多久都不收费了

5.问：拍照回传为什么有时候不能用？

答：此功能需主人的手机卡和机器里面的手机卡都要能接收和发送彩信，当地手机信号强，还有充电的时候此功能不能用，并机器里面要插内存卡

a99 instructions

(一)product overview this product supports gsm850/900/1800/1900 network and gprs, and can seamlessly switch among different networks. it is compact with loud sound, clear picture and strong signal and can be located precisely. all its functions are stable and globally accessible with long standby time.

(二)technical parameters

model	a99	
size	45mm * w30mm * h 14mm	
camera	sensor type	cmos
	pixel	2.0 million
expansion card	microsdcard	
battery	polymer 420mah	
standby time	using :	5-7 days
	standby :	10-12days

(三)functions and operations

power on and off press the power button for 3-5 seconds. the red-light indicator flashes twice and the machine is on. after the red light is off, calling function is available . press the on/off button for 2-3 seconds. the blue-light indicator flashes once and the machine is off. however, when the machine is standing by, first please press the on/off button once, and then hold this button for 2-3 seconds, and then the blue-light indicator will flash once and the machine is off.

authorizer setup :

send "sos# phone number of authorizer#"to the machine to setup authorizer , you will receive a notification message:  
" sos set ok "

send "sos\*del" to the machine to setup authorizer , phone number of authorizer will deleted.

pir alarm:

away fromthe bodywithin5 metersandtheangular range120 ° left and right, as long aspeopleor animals,swaying back and forthin a veryshort time,the machine will be emergency calledauthorizer

remote-control setting:

1) send "off" to the simcard number after a successful turn off this feature, return sms: "the pir-alarm closed"

2) send "on" is open induction., return the sms of "the pir-alarm opened"

photographing and sending back after you send a text message of "111" to the machine, after 15-25 seconds, a mms message will be received. (gprs and mms functions of t card are needed.)

video recording

sending a text message of "222" to the machine, video will be recorded (t card needed), and you will receive a notification message: " start recording video "

audio recording after you sending a text message " 333 " to the machine, it will record audio (t card needed). and you will also receive a notification message: " sart recording audio "

memo : if there is no t card or cannot read the t card, the machine will reply a message: " please insert memory card "

video and audio recording termination : sending a text message of " 444 " to this product to stop video and audio recording, and the recorded video or audio will be saved in t card.

localization :

if you send a text message of " 555 " to the machine, two messages including the text information of geographic position and a web-link of the map will be sent to the authorizer.

remote controlled reboot :

if the mms is blocked and mms cannot be received, please try to reboot the machine to recover the factory's setup to active the mms function.

sending a text message of "000" to the machine, and it will be rebooted after 3 s.

sound pickup :

the product can pick sound. after you call the machine for around 15 seconds, it will be connected and the audio is clear.

auto answer : this product can answer automatically.

(四) announcements

1. if you would like to receive mms from the product, the sim card in it should have more than 5 yuan.

2. the product should be powered off before removing the sim card.

3. before the first use, please fully charge the battery with the original charging line.

4. standard charger:  $\pm 5.0v$  300-500ma

- 5.when charging, the red-light indicator keeps on. after fully charged, the blue light is on.
- 6.if the switch-on light does not shine, it is possible that the battery is empty, please charge the battery.
- 7.if you cannot get through to the machine, please re-boot or try again after charging.
- 8.if the machine cannot answer your calls automatically, please reinsert sim card and reboot.
- 9.if additional controllers are needed, you can order by yourself.
- 10.quality warranty void if any sea or label is removed
- 11.any illegal use of this product shall be subject to legal liabilities.

本产品的型号是A99，类型是其他，适用范围是家庭，超市，仓库，汽车，船舶，照明功能是无，工作电压是4（V），颜色是黑色，规格是45\*30\*14mm，品牌是途信